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Verslag 
Vergadering:  AB Participatieraad  
Datum: Woensdag 24 mei 2023 
Tijdstip: 13.30-16.00 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Raadzaal 

 
1. Opening 

Albert Lukens opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. We hebben deze middag 
veel gasten en hij wenst de gasten een goede vergadering toe. 
 

2. Hobbe Hollands – presentatie cijfers jeugd 
Hobbe Hollands schuift aan. Hij geeft aan dat kinderen tussen de 5 en 18 jaar onderwijs moeten 
volgen totdat ze een startkwalificatie hebben. Voor leerlingen van 5 tot 16 jaar heet dit de 
leerplicht. Voor leerlingen tussen 16 en 18 jaar heet dit de kwalificatieplicht. Tijdens een onlangs 
gehouden congres is de nieuwe naam voor de Regionale Meld- en Coördinatiefunctie (RMC) 
bekend gemaakt. De nieuwe naam is Doorstroompunt. Het Doorstroompunt (voorheen dus RMC) 
voert de wettelijke opdracht van gemeenten uit om jongeren tussen de 18 en 27 die voortijdig de 
school verlaten in beeld te brengen en, indien nodig, begeleiding te bieden. Doel is het behalen 
van een startkwalificatie en het voorkomen van maatschappelijke uitval door een passende 
opleiding en/of baan te vinden voor iedere jongere. 
In zijn presentatie laat hij de cijfers zien van de stand van zaken met betrekking tot uitvallers. Hij 
geeft daarbij aan dat het schooljaar nog niet is afgelopen en dat de cijfers nog niet goed te duiden 
zijn. Na oktober zal dit beter uit te leggen zijn waarom leerlingen uitgevallen zijn.  
Dat de cijfers stijgend zijn komt mede door de opvang van Oekraïners, de cijfers zijn daarom 
moeilijk duiden. Maar dit staat los van het feit dat de cijfers wel stijgen. Men denkt dat de 
Coronatijd daar ook mede oorzaak van is. Jongeren hebben het veelal zwaar gehad tijdens deze 
periode.  
Hobbe geeft aan dat het goed zou zijn om leerplicht nog een keer op de agenda te hebben bij de 
PRS in december of januari, dit omdat de cijfers dan duidelijker uit te leggen zijn. 
Op de vraag of er ook samenwerking is met omliggende gemeenten, antwoordt Hobbe dat deze 
cijfers al regionaal zijn en dat er regionaal goed samengewerkt wordt. Er wordt gevraagd of er ook 
kinderen uit basisonderwijs zijn, die thuis zitten omdat ouders les geven. Hobbe geeft aan dat daar 
best zorgen over zijn, er is geen zicht op die kinderen of het goed gaat. Dat cijfer is wel gegroeid 
het afgelopen jaar, maar in Stadskanaal is van thuisonderwijs geen gebruik gemaakt.  

Leden: Aanwezig:  Aanwezig: 
Mevrouw C. Bakker X Mevrouw M. Meedendorp X 

Mevrouw G. Karmelk afwezig De heer S. Ronda (s a.i.) X 

De heer K. Koster X Mevrouw H. Teuben X 

De heer A. Lukens (v) X Mevrouw I. Schijvens X 

Mevrouw I. Post X Mevrouw S. Drent X 

De heer R. Plieger X De heer W. van der Zouw (p) X 

Mevrouw Z. Korte X   

Gast: mevrouw M. Johannes X Gast: mevrouw H. Bruining X 

Gast: de heer J. Deuring 
 

X 
Gast: de heer P. van der Laan 

X 

Gast: de heer Frank Gisberts X Gast: Hobbe Hollands 
Beleidsmedewerker Jeugd 

X 

Mevrouw S. van Rossem 
gemeente Stadskanaal (verslag) 

X Mevrouw C. Huizinga, 
gemeente Stadskanaal 

afwezig 



 

2 van 4 
 

Leerplicht weet wel om wie dit gaat wanneer thuisonderwijs gegeven wordt, daar krijgen zij dan 
melding van. Verder zijn er geen vragen, Hobbe Hollands verlaat de vergadering. 
 

3. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Verslag en actielijst 
a. Verslag vergadering PRS 19 april 2023 (1 bijlage) 

Naar aanleiding van: 
P.1, agendapunt 4: Tijdens de vorige vergadering werd gevraagd naar een pilot die liep in de 

jeugdzorg. De bedoelde pilot was Team Snel Verder. Hierover is een adviesrapport 
gemaakt, de PRS vraagt zich af hoe het zit met de adviezen die zijn gegeven, Is hier ook 
iets mee gedaan? Sandra van Rossem heeft uitgezocht om welke pilot dit gaat. In het 
bedoelde rapport staat dat: “vanwege de beperkte omvang en de wens om geen extra 
loket in het voorliggend veld te creëren, Team Snel Verder (TSV) organisatorisch het 
beste kan worden ondergebracht bij Welstad. Zo kan Welstad het grijze gebied tussen 
het voorliggend veld en de geïndiceerde hulp beter bedienen en sluit Team Snel Verder 
goed aan bij andere onderdelen, zoals maatschappelijk werk, buurt- en jongerenwerk”. 
Het advies om TSV bij Welstad onder te brengen is ook gebeurd, zij het nog in pilot-vorm. 
Het heet het nu geen TSV meer maar Jeugd & Opgroeien. Omdat het nu nog een pilot is, 
zijn de resultaten nog niet bekend, deze worden afgewacht en wanneer deze bekend zijn 
gedeeld met de PRS. 
 
Verder verzoek om in het vervolg namen voluit te schrijven, dus voornaam inclusief 
achternaam. 
 
Inhoudelijk wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld. 
 

b. Actielijst vergadering PRS 19 april 2023 (1 bijlage) 
De actielijst wordt besproken en bijgewerkt. 
 

5. Rechtsvorm PRS  
Simon Ronda geeft uitleg over de notitie om de rechtsvorm van de PRS te wijzigen. Door de vele 
administratieve lasten, wordt voorgesteld om de stichting op te heffen, de formele subsidierelatie 
te beëindigen en het budget wat de PRS jaarlijks tot haar beschikking heeft in de gemeentelijke 
begroting te laten staan. Hiervoor zullen dan met de gemeente werkafspraken moeten worden 
gemaakt over de verantwoording en ook de verordening en het huishoudelijk reglement zullen 
moeten worden aangepast op de nieuwe situatie.  
Er wordt gevraagd of de onafhankelijkheid dan wel gewaarborgd wordt? Simon Ronda geeft aan 
dat onafhankelijkheid in de kwaliteit van de Participatieraad zit. Er wordt gestemd over het 
opheffen van de stichting, de meerderheid is voor. Simon Ronda geeft aan dat er een brief richting 
de gemeente gaat over de opheffing van de stichting.  
 

6. Mededelingen en informatie vanuit de gemeente betreffend: 
a. Wet maatschappelijke ondersteuning 

Geen mededelingen. 
 

b. Jeugdwet 
Geen mededelingen. 
 

c. Participatiewet 
Geen mededelingen. 
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d. Minima en schuldhulpverlening 
Geen mededelingen. 
 

e. Overige onderwerpen 
Geen mededelingen. 
 

f. Stand van zaken Kinderopvangtoeslagenaffaire 
Geen mededelingen. 
 

g. Ingekomen post en mail  

- mail Gerda Karmelk -> Wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
- mail Gera Huisman inz. Witgoedregeling -> Wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
- adviesaanvraag wijziging beleidsregels scholingsplicht jongeren PW–>  
  De werkgroep heeft een advies gemaakt, door het AB wordt een aanpassing gedaan, na     
  deze aanpassing zal het advies worden aangeboden aan het college. 
 
- beschikkingsbrief subsidie 2022 -> Wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 

 
7. Werkgroepen  

 
a. Werkgroep Communicatie en lokale samenwerking,  Geletterdheid en digitalisering 

De werkgroep Communicatie en Geletterdheid en digitalisering worden voortaan 
samengevoegd. Een definitieve indeling van de werkgroepen wordt gemaakt, wanneer de 
PRS weer op sterkte is. 
 

b. Werkgroep Gezondheid en Welzijn 
Deze werkgroep heeft een aantal vragen voor de beleidsmedewerker gezondheidsbeleid, 
omdat de werkgroep niet op volle sterkte is, wordt eerst de nieuwe werkgroepindeling 
afgewacht. 
 

c. Werkgroep Inburgering en Participatie 
Geen mededelingen. 
 

d. Werkgroep Jeugd 
Zie ook werkgroep gezondheidsbeleid, ook hier vragen aan de beleidsmedewerker, maar de 
werkgroep niet op sterkte. 
 

e. Werkgroep Minima en Schuldhulpverlening  
Er staat een afspraak op 6 juni. N.a.v. een uitzending van Pointer vraagt Siny Drent hoe het zit 
met de nazorg van jeugdige ex-gedetineerden. Sandra van Rossem vraagt Heleen Prins om in 
een AB een korte toelichting te geven. Heleen Prins is belast met de nazorg van ex-
gedetineerden. NB: Collega Heleen Prins geeft aan dat zij voornamelijk nazorg levert aan 
volwassenen. Zaken rondom jeugdige gedetineerden worden opgepakt door het CJGV in 
samenspraak met Jeugdbescherming Noord. Sandra vraagt het CJGV om in breder verband 
een keer een presentatie over casuïstiek te geven in de PRS, nazorg aan jonge ex-
gedetineerden kan daar een onderdeel van zijn. Heleen Prins verzorgt een presentatie over 
nazorg aan ex-gedetineerden in juli. 
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f. Werkgroep Wmo 
De werkgroep Wmo is vanmiddag net bij elkaar geweest. Er is verslag gemaakt welke zal 
worden toegezonden aan het AB. 
 

g. Werkgroep Wonen 
Geen mededelingen 

h. Werkgroep totale inclusie 
Geen mededelingen 

i. Kerngroep lokale inclusie 
Geen mededelingen 

j. Mededelingen overig 
Heleen Teuben geeft aan iets gelezen te hebben over een project over vroegsignalering -> 

achterstanden bij peuters. Hiervoor kunnen gemeenten subsidie aanvragen. Ze zal de informatie 

delen met Sandra van Rossem, om te kijken of dit interessant is voor de gemeente. 

 

8. Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 
9. Sluiting 

Albert Lukens sluit de vergadering om 16.00 uur en dankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid. 
 
  
 


